# 中文灭池出版结煤集团股份有限公司 Chinese Universe Publishing and Media Group Co.,Ltd.

#### 《中国共产党怎样解决人权问题》

How the Chinese Communist Party Manages the Human Rights Issues?



推荐语 (Recommendation):

该书内容权威、数据翔实、逻辑清晰, 向读者展示了中国 人权的真实情况。

With authoritative content, detailed data and clear logic of the book, the readers can better understand the real situation of human rights

#### 作者 (Author):

董云虎,曾任中国人权研究会副会长兼秘书长;常健,博士,南开大学周恩来政府管 理学院教授、博士生导师,南开大学人权研究中心主任。

Dong Yunhu, once served as vice president and Secretary General of the China Human Rights Research Association; Chang Jian, Ph.D., professor and doctoral supervisor of Zhou Enlai School of Government, director of Human Rights Research Center of Nankai University.

#### 《老乡安泽》

A Latvian in Love with China's New Countryside



推荐语 (Recommendation):

中华图书特殊贡献奖获得者、拉脱维亚大学孔子学院院长贝 德高教授评价该书为"他乡的她与那一抹美丽的乡野,一本另一 '方'风味的读物就在您眼前"。

Prof. Peteris Pidegovics, Latvian-side Director of LUCI, described this book as "In this book you will see the story of a foreign girl and China's new countryside.'

安泽, 拉脱维亚人, 东北师范大学硕士毕业。现为中央电视台等节目的主持人, 参加 第六届"汉语桥"世界大学生中文比赛,获得总决赛第二名。

Anzelika, graduated from northeast normal university, the host of CCTV and other TV shows. she had won the second place of the 6th "Chinese Bridge" World University Student Competition.

#### 《中国共产党怎样解决贫困问题》

How the Chinese Communist Party Manages the Poverty Issues?



推荐语 (Recommendation):

该书既是一部体现道路自信、理论自信、制度自信 的优秀通俗理论著作, 也是一部讲好中国故事、传播中 国经验的优秀外宣读物。

It is not only an excellent popular theoretical work embodying road self-confidence, theoretical and institutional self-confidence, but also an excellent international communication publication that tells Chinese governance.

#### 作者 (Author):

黄承伟,国务院扶贫开发领导小组办公室中国扶贫发展中心主任、教授、博

Huang Chengwei, professor and doctoral supervisor, director of China Poverty Alleviation and Development Center of the State Council Leading Group Office of Poverty Alleviation and Development.

## 《中医故事》(DVD)

Story of Traditional Chinese Medicine (DVD)



推荐语 (Recommendation):

中医是五千年光辉灿烂中华文明的结晶, 为中华民 族的繁衍生息和健康做出了不可磨灭的贡献。大型原创 动漫《中医故事》讲述中医文化名医、名方、名药、医 事和民俗的经典故事。

Chinese Medicine is a brilliant five thousand years of the crystallization of Chinese civilization, the Chinese nation's reproduction and health has made an indelible contribution. Large-scale original animation Story of Traditional Chinese Medicine tells the traditional Chinese medicine culture, famous doctor, famous prescription, famous medicine, medical affairs and folk-custom classic stories

#### 作者(Author):

江通动画有限责任公司、 湖南电子音像出版社、 红星电子音像出版社 Jiangtong Animation Co., Ltd, Hunan Electronic Audio And Video Co., Ltd, Hong Xing Electronic Audio and video Co., Ltd.

## 《父亲的雪山 母亲的草地》

Father's Snow Mountain, Mother's Meadow



推荐语 (Recommendation):

《父亲的雪山 母亲的草地》是著名 军旅作家贺捷生将军在古稀之年, 直面严 酷和惨淡的历史, 顽强地追溯父亲贺龙、 母亲蹇先任和自己童年散落的足迹,以优 美而略带伤感、真实而接近雕刻的文字, 为读者奉献的一部有别于惯常读本的元帅 和女儿的生命史和心灵史。

He Jiesheng wrote this book when she was 70s, she recalled the childhood life with her parents, beautiful and sad, and show the readers a different image of the marshal He

推荐语

another.

(Recommendation):

不一样,就像每一个

Just like the clouds

in the sky, each kid

is different from one

孩子都是不同的。

天空中每朵云都

## 作者 (Author):

《从前有个筋斗云》

Somersault Cloud

贺捷生,著名军旅作家。作品多次荣获冰心散文奖、鲁迅

He Jiesheng is a famous military writer. Her works won Bing Xin Prose Award, Lu Xun Literature Prize and other awards.

## 《藏在故事里的汉字》

Learn Chinese Characters from Chinese Poetry



推荐语 (Recommendation):

一套为儿童量身打造的 汉字功能书,字、词、拼音、 成语、古诗文、故事、图画 多元结合, 让孩子在一个个 生动的故事中领悟汉语的魅

This is a book for child to learn and appreciate the charm of Chinese characters from Chinese idiom, Chinese Poetry and Chinese fairy tale.

## 作者 (Author):

好朋友童书,专注于打造适合0~8岁儿童阅读的优质童书,包含 启蒙认知、绘本、益智游戏、儿童英语等多种题材,已有多种图书输 出至海外市场。

Best friend book, focused on create high quality children's book for children aged 0-8 years, including enlightenment cognition, picture books, puzzle games, children's English and other theme, several copyrights of their books have been sold to overseas.

## -传统节日里的故事》(4册)

Chinese Traditional Festivals (4Volumes)



(Recommendation):

精彩的故事、精美的画 面、节日习俗的自然渗透,不 仅调动孩子的每一个感官,还 能激发孩子阅读兴趣,提高阅 读水平,是一套互动性极强的 原创好绘本。

Wonderful stories, beautiful pictures and the natural penetration of festival customs not only mobilize every sense of children, but also stimulate

children's interest in reading and improve their reading skills. It is a set of highly interactive original good picture books.

## 作者 (Author):

王晓鹏,著名儿童插画作家,曾荣获两届中国政府出版奖、冰

心儿童图书奖、韩国绘本文化大奖等多个奖项。

Wang Xiaopeng is a famous writer and illustrator of children. He has won two Chinese Government Publishing Awards, Bing Xin Children's Book Award, Korean Picture Book Culture Award and other awards.

## 《我们最好的时光》

Our Best Times



推荐语 (Recommendation):

畅销书作家末那大叔首部长篇小说, 根据北海爷爷真实故事改编,故事曾登陆 央视栏目《谢谢了,我的家》,被称为"感 动全国读者的爱情奇迹"。

It is the first novel of Monadashu, described the love of Yang Beihai and Zhao Jingxian, his parents, whom we call "Grandpa Beihai" and "Grandma Jingxian". Their story had been broadcasted by the television programme Thank You, My Home of CCTV, and Known as "the miracle of love that moves readers across the country".

作者(Author):

末那大叔,真名杨楷,自媒体人,畅销书作家。荣获"2018 最具影响力十大自媒体"称号。出版作品《我喜欢你,像风走了 八千里》《我们最好的时光》

Monadashu, whose real name is Yang Kai, is a we Media writer and a Best-selling author. He won the award of "Top 10 most influential we Media in 2018". He published 2 works, I Like You, Just as the Wind Traveled Eight Thousand Miles and Our Best Times.

## 《蘑菇城堡名家经典童话》(5册)

The Mushroom Castle Fairytale (5Volumes)



推荐语 (Recommendation):

该书获 "五个一工程"奖、国 家图书奖,入选"百班千人"2020 年暑期推荐书目、小学语文 "快乐 读书吧"推荐书目等奖励和荣誉。

This book have won the "Five-One" Project Award, China National Book Award, Included in elementary textbook and selected in Recommended Books for 2020 Summer Vacation.

## 作者简介(Author):

金波,著名诗人、儿童文学作家,曾获国际安徒生奖提名、

Jin Bo is a well-known poet, and a writer of children's literature in China. He was nominated for the Hans Christian Andersen Award in

作者 (Author):

陈沛慈,著名儿童文学作家;李明华,儿童剧编导、儿童戏 剧教育者,北京国际戏剧教育大会创始成员;李卓颖,荷兰圣优 斯特艺术学院动画硕士, 广州美术学院展示设计专业学士。 Chen Peici is a renowned children's literature author;Li Minghua is a director and educator of children's drama. She is also a founding member of International Drama Educationg Association in Beijing;Li Zhuoying gets her master degree of animation from

Mat AKV/St. Joost in the Netherlands, and her bachelor degree of

display design from Guangzhou Academy of Fine Arts.